
  

 Leonbergse Honden Club Nederland  
  
  

Opgericht 2 september 1966  
  

 Erkend door de Raad van Beheer op Kynologisch Gebied in Nederland    
Aangesloten bij de InternaConale Leonberger Unie en de FederaCe van Rasverenigingen van DogachCge Honden   

 

Jaarverslag 2023 secretariaat  
  
2023 was het jaar met hoge infla3es, oorlogen op diverse con3nenten, verkiezingen voor de 
Tweede Kamer, maar gelukkig hadden we een mooi evenementenjaar met de LHCN. Met hulp 
van vrijwilligers konden de tradi3onele KCM, JHD, FSK en de wandelingen weer op veel 
enthousiast publiek rekenen. In 2024 zullen er toch weer een aantal veranderingen plaats gaan 
vinden, maar ik ga ervan uit dat ons enthousiasme dit proces goed gaat begeleiden! 
  
De fysieke ALV in april 2022 was een “vrij rus3ge” met een 3ental voorstellen om ons als club 
beter voor te bereiden op de toekomst. Er waren onder andere voorstellen in het kader van de 
WBTR, aanpassing fokeisen en normenmatrix die met een posi3ef advies van onze leden werden 
afgerond. Deze keer was er ook weer de uitreiking in het kader van de Leoladder. Persoonlijk kijk 
ik uit naar het aangenomen voorstel om de LHCN aan te melden bij de ILU om het World 
Championship te gaan organiseren in 2026. 
 
Het bestuur hee[ in 2023 negen bestuursvergaderingen gehouden, waarvan er vier fysiek werden 
gehouden op een centrale loca3e in het land. Om 3jd en reiskosten te besparen werden de 
overige overleggen virtueel gehouden. De vergaderingen worden zo gestructureerd mogelijk 
gehouden. Een jaarplanning die in het begin van het jaar wordt opgesteld draagt er zorg voor dat 
alle onderwerpen die er zijn in dat jaar worden besproken in de bestuursvergaderingen. Dat naast 
de actuele onderwerpen natuurlijk! 
  
Fysiek hebben we in 2023 wel een geweldige zonnige JHD/Veteranen dag en de KCM mogen 
organiseren als LHCN voor haar leden. Niet alleen veel vrijwilligers waren op deze dag ac3ef, er 
werden ook weer veel Leonbergers met hun baasjes verwelkomd. Een hele mooie presenta3e van 
ons geweldige ras!  
 
Het secretariaat hee[ ook in 2023 weer een aantal uitstapjes gemaakt. In september is er 
namens de LHCN deelgenomen aan de ALV van de ILU.  Hier werd Niels Steinmetz gekozen tot 
voorzi^er van de ILU. De Algemene Ledenvergadering van de Raad van Beheer is in juni en 
december bezocht door afgevaardigde van het LHCN-bestuur. Hier zijn een aantal voorstellen 
van een posi3ef advies voorzien door de leden waardoor o.a. de normenmatrix (na jaren van 
discussie) nu eindelijk geïmplementeerd kan worden. Wel werk voor het bestuur om het VFR 
voor 2026 ingevoerd te krijgen. 
 



Voor 2024 zie ik wel een aantal noodzakelijke veranderingen in loca3es waar wij evenementen 
gaan houden. Nieuwe maatregelen vanuit de poli3ek zullen ook op onze ac3viteiten invloed 
kunnen gaan krijgen.  
 
Ik hoop dat wij gezamenlijk (bestuur, leden, sponsors en vrijwilligers) er weer een schi^erend jaar 
van gaan maken.! 
  
  


